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Rada Regionu Lublin

Wniosek
do Zgromadzenia Regionu AA Lublin w 2023 roku

o rozpoczęcie procedury otrzymania statusu Organizatora 55 lecia AA w Polsce

Uzasadnienie

Organizacja  cyklicznego  wydarzenia  „5  lecia”  jest  wyjątkowym  wydarzeniem  dla  miejscowej
społeczności  AA.  Jest  to  wyraz  wdzięczności,  zaufania  oraz  niezwykłej  radości.  Jest  to  również
moment  mobilizacji  i  swoistego  „sprawdzam”  -  zakopania  toporów  wojennych  i  naprawy
nadszarpniętych relacji.  Czy Nasz Region osiągnął taką możliwość ?  Wyciągając wnioski  z błędów
organizacyjnych wynikłych z Zlotu Radości Święto Zdroju w Krasnobrodzie,  jestem przekonany że
JAK NAJBARDZIEJ – TAK - jesteśmy GOTOWI. 
Jest jeszcze jedna rzecz na którą chciałbym zwrócić uwagę, w historii AA nie odbywało się takie
wydarzenie „po tej stronie Wisły” a Region Lublin jest dużym ośrodkiem wspólnotowym. Nie bez
znaczenia jest również fakt , ze mamy w bliskim sąsiedztwie bardzo duży ośrodek AA w Ukrainie
ponad 600 tyś Lwów gdzie społeczność AA porozumiewa się doskonale w języku polskim i tym samym
może być częścią tego wydarzenia (istotną częścią).
Infrastruktura Lublina jest przygotowana na tego typu wydarzenia. 
Lublin  jako  miasto  akademickie  ma  olbrzymią  bazę  noclegową  (akademiki)  rozbudowaną  bazę
hotelową (hotele 1* do 5*) a także hostele oraz liczne prywatne kwatery. Dzięki wspomnianej bazie
lublin w 2023 roku po raz drugi został Europejską Stolicą Młodzieży.
Jeśli chodzi o organizację samego wydarzenia mamy w zasobach miasta , aż trzy idealne lokalizacje
tj.:

• Hala Sportowa GLOBUS w Lublinie z blisko 4500 widownią (z zapleczem);
• Międzynarodowe Targi Lublin z blisko z blisko 6500 widownią (z zapleczem);
• Arena Lublin z blisko 15 000 widownią (z zapleczem).

W Lublinie znajduje się również pełna infrastruktura potrzebna do obsługi eventów wyposażona w
specjalistyczny sprzęt oraz specjalistów z których wiedzy moglibyśmy skorzystać.
Dojazd i komunikacja na dzień dzisiejszy jest również bardzo dobra:

• komunikacja kolejowa i autobusowa z całą Polską;
• dobry dojazd autostradowy;
• lotnisko skomunikowane z największymi ośrodkami polonijnymi w Europie (Londyn, Oslo)

Uważam że jest  to najlepszy czas  ,  aby rozpocząć  starania  do organizacji  tego niezwykłego dla
wspólnoty AA wydarzenia.

Składam niniejszy wniosek na ręce Rady Regionu z  prośbą o procedowanie wniosku na
Zgromadzeniu w 2023 roku.
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